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Soms heb je een gesprek dat iets in je losmaakt. Zo had ik vandaag een gesprek met iemand over 
het vaccin. Ze vertelde mij dat haar man had gezegd: “Joh, zit toch niet te zeuren over die prik. Zet 
dat ding erin, dan zijn we ervan af en kunnen we weer normaal leven!” Ze vertelde mij: “Ik betwijfel 
of het allemaal weer normaal wordt. De druk van familie, vrienden en collega’s is zo hoog. Je voelt 
je een soort verplicht om te prikken, terwijl ze helemaal niet bekend zijn met de ingrediënten en de 
gevolgen van de prik. Ikzelf overigens ook niet. Sterker nog, ik heb er helemaal geen goed gevoel 
bij. Het lijkt wel of we alles maar doen omdat anderen het ook doen en omdat we die zogenaamde 
druk voelen. Net als de mondkapjes.” Ik vroeg aan haar of ze gelovig is. Ze vertelde van niet, maar 
ze vertelde ook dat ze toch wel benieuwd is naar mijn visie en invalshoek. Ze had namelijk iets op 
Facebook van onze blogs voorbij zien komen. Het kwam erop neer dat ze zich een beetje alleen 
voelde in deze lastige kwestie. Mijn inschatting is dat dit voor veel mensen herkenbaar is en ervoor 
zorgt dat velen meebuigen. Maar hoe is dit mogelijk? 

Om dit te achterhalen moeten we beginnen bij de angst. Deze angst wordt er al ruim een jaar 
ingepompt en het lijkt fantastisch te werken. Een magisch virus wat ons zoveel angst inboezemt, 
waardoor we precies gaan doen wat de bedoeling is. Het magische virus houdt ons de hele dag 
bezig. Op school, werk, sport en zelfs in onze privé tijd. Alles draait om het magische virus. Door 
het shockeffect gestart in maart 2020 zijn we allemaal de opgelegde regels gaan volgen en 
hierdoor zijn veel mensen onbewust gestopt met nadenken. De NOS en andere reguliere 
mediakanalen helpen om angst in stand te houden. Maar beseffen we eigenlijk wel wat er nu echt 
gebeurd? 

Ik ben van mening dat het magische virus een afleidingsmanoeuvre is. Op de achtergrond speelt 
zich meer af. Om deze zaken te achterhalen moet je flink wat uren investeren. Zo zijn Frank en ik 
hier inmiddels al duizenden uren mee bezig en gelukkig zijn we niet de enige. Zo is Catherine 
Austin Fitts iemand die zich vastbijt in alles wat er vandaag de dag in de wereld gebeurd. Ze vertelt 
hoe de wereld op de achtergrond wordt klaargestoomd voor het rijk van de antichrist. Dit zijn de 7 
verdrukkingsjaren waar de Bijbel vanaf Openbaringen 4 een uitgebreide uitleg over geeft. Of Austin 
gelovig is kan ik niet goed uit haar verhaal opmaken. Ze laat duidelijk merken dat het heel lastig is 
om uit te leggen wie het hele plan achter corona leidt. Misschien snapt ze het zelf niet eens heel 
goed. Opvallend genoeg spreekt ze wel over ‘het merkteken van het beest’ uit Openbaringen 13 
en noemt ze de satanische leiding achter het hele plan Mr. Global. Overigens kun je onderaan 
deze blog nog een aantal interessante video's terugvinden. 

Openbaringen 13: 16-18
16 En het maakt, dat het aan allen, kleinen en groten, en rijken en armen, en vrijen en 
dienstknechten, een merkteken geve aan hun rechterhand of aan hun voorhoofden 17 En dat 
niemand mag kopen of verkopen, dan die dat merkteken heeft, of den naam van het beest, of het 
getal zijns naams. 18 Hier is de wijsheid: die het verstand heeft, rekene het getal van het beest; 
want het is een getal eens mensen, en zijn getal is zeshonderd zes en zestig.

Lieve lezer, bedenk goed dat virussen al enorm lang bestaan. Probeer alsjeblieft eens kritisch naar 
het circus rondom het magische virus te kijken. Alles wat zich voor onze ogen afspeelt bestaat uit 
misleiding en bedrog. Want wist je dat er nog niet eerder in het bestaan van de mensheid iets is 



bedacht waarbij de hele wereld op dezelfde manier is gaan handelen zoals nu tijdens deze 
zogenaamde coronacrisis? 

Wanneer je dieper in de wereld van vaccins duikt kom je tot bijzondere ontdekkingen. Alle eerder 
ontwikkelde vaccins zijn eerst jaren getest alvorens ze gebruikt werden. Dit laatste betekent 
overigens niet dat ik voorstander ben van andere vaccins. Na alles wat ik hierover heb gelezen en 
gezien, weet ik nu dat ze meer kwaad dan goed doen. Voorheen werden vaccins, voordat ze in 
gebruik genomen werden, 5 tot 10 jaar getest. Is de mens in 2020 ineens zo knap geworden dat ze 
binnen een paar maanden een werkend vaccin hebben weten te maken tegen dit magische virus? 
Of het vaccin doet wat het zou moeten doen dat is nog niet bekend, maar het is in ieder geval 
veilig want het wordt gewoon gegeven. Of toch niet? Is het overigens van belang dat de bedrijven 
AstraZenica, Moderna en Pfizer nog niet eerder vaccins hebben ontwikkeld? Zomaar een paar 
kritische gedachten rondom dit “vaccin”. 

Het spreekt voor zich dat ik zo mijn twijfels heb. Mocht jij nog twijfels hebben bij dit zogenaamde 
vaccin dan wil ik je graag meenemen in het volgende. Onlangs trad voormalig vicepresident van 
Pfizer, Dr. Mike Yeadon, naar buiten met een waarschuwing. Opvallend vond ik dit citaat van hem: 
‘Als je een aanzienlijk deel van de wereld uit wil roeien en je wilt dat doen op een manier waarbij je 
niet de infrastructuur hoeft te vernietigen met kernwapens of waarbij je iedereen met antrax of iets 
dergelijks wilt vergiftigen en je wilt een situatie waarbij je alles zou kunnen ontkennen omdat we te 
maken hebben met een infectieziekte die meerdere jaren duurt, dan had je geen beter plan kunnen 
bedenken als datgene wat ik nu voor mij zie (vaccinatiedruk). Ik kan niet zeggen dat dit is wat ze 
zullen gaan doen, maar ik kan geen betere verklaring bedenken voor wat ze nu aan het doen 
zijn’. Overigens denk ik dat hij door deze waarschuwing uit te spreken waarschijnlijk zijn eigen 
leven op het spel heeft gezet.
 
Mocht je op basis van deze 2 voorbeelden nog (niet) twijfelen of hier nu wel of geen luchtje aan zit, 
dan nog even het volgende. Ernst Kuipers is veel in het nieuws te zien, vooral als spreekbuis 
namens de ziekenhuizen. Als voorzitter van de raad van bestuur van Erasmus MC mag je van 
deze man enige wijsheid verwachten. Hij liet onlangs voor de camera weten dat dit alles een 
experiment is. Ja, je leest het goed: een experiment. Iets wat dit keer niet op dieren wordt getest 
maar op de mens. We zijn dus proefkonijnen of testezels… Het is maar net hoe je het wilt noemen. 
Volkomen normaal toch?! En het mooiste: we trappen er keihard in. Mochten we na het vaccin iets 
mankeren dan is dit gat overigens ook gedicht, want bedrijven (de zogenaamde big pharma) zijn 
gevrijwaard van enige aansprakelijkheid voortvloeiende uit dit zogenaamde vaccin. 

Ondertussen wordt er gek genoeg toch flink doorgeprikt. Zo stond er laatst bij ons in de wijk een rij 
van 60-plussers voor (notabene!!!) de kerk in afwachting om zich te laten prikken. Ik zag later die 
week foto’s in de lokale krant voorbijkomen van blije mensen die “eindelijk” hun prik hebben gehad. 
Ik vraag me af: Begrijpen deze mensen wel wat ze gedaan hebben? Of denken ze echt dat het net 
zo onschadelijk is als Hugo de Jonge het doet voorkomen? Net zo onschuldig als het eten van die 
frikandel? Nee lieve mensen, een frikandel eet je op en komt in je maag en verlaat daarna weer je 
lichaam. Je lichaam krijgt de kans om hierop te reageren en schadelijke stoffen af te breken. 
Wanneer je iets injecteert omzeil je vrijwel alle afweersystemen, het komt direct in je cellen en gaat 
er nooit meer uit.

De afgelopen maanden hebben duizenden artsen zich uitgesproken over het vaccin en wat het 
met ons lichaam doet. Zo is de kans groot dat velen de komende jaren zullen overlijden als gevolg 
van deze DNA-modificatie. Ik ben geen arts, wetenschapper, bioloog of wat dan ook. Maar 
inmiddels is bekend dat vele tienduizenden mensen na vaccinatie ernstige bijwerkingen hebben 
gekregen. Sinds de vaccinatie gestart is zijn er de afgelopen 3 maanden in Europa alleen al 7766 
mensen overleden en zijn er 330.218 ernstige tot zeer ernstige bijwerkingen gemeld. Overigens 
zijn dit geregistreerde bijwerkingen en overlijdensgevallen tot 17 april 2021. Je kunt er dus vanuit 
gaan dat er inmiddels al veel meer mensen overleden zijn. 



Alle bijwerkingen in Nederland worden gemeld bij het Lareb. Deze meldt op dit moment (tot en met 
25 april) dat er 286 overlijdensgevallen in Nederland zijn. Wist je dat het griepvaccin niet meer dan 
5 meldingen van overlijden mag hebben per jaar? Wanneer dit getal hoger is wordt er onderzoek 
gedaan. Maar nu? Nu wordt er gewoon doorgeprikt! Nee, dit klopt van geen kant. We worden 
gebruikt als proefkonijnen en dit is pas het begin van alle sterfgevallen. Verder vraag ik me af wat 
de gevolgen op de lange(re) termijn zijn. Hoe zit het met de vele vrouwen die na “vaccinatie” 
onvruchtbaar blijken of een miskraam krijgen? De informatie ligt voor het oprapen, maar je moet 
het willen zien. Ik weet zeker dat wanneer je jezelf laat informeren door van Mr. Global / satan / de 
leugen / NOS ga je de waarheid over alle gebeurtenissen zeker niet vinden. 

Besef je daarnaast goed, dit is niet wat God voor ogen heeft met ons. Dit lijkt eerder een 
depopulatieplan van satan. Het doel van satan is de mens vernietigen en afpakken wat God 
liefheeft. In de Bijbel lees je hier regelmatig over. God schiep ons met een fantastisch 
immuunsysteem. Een systeem wat wij moeten onderhouden, bijvoorbeeld door voldoende 
vitaminen en mineralen binnen te krijgen en door te bewegen. Ik geloof dat we hierdoor elk virus 
kunnen bestrijden. God heeft ons dit niet voor niets gegeven. Zeg ik daarmee dat er geen mensen 
overleden zijn aan corona? Nee hoor, absoluut niet. Het is vreselijk als mensen overlijden en je 
een geliefde moet missen. Dagelijks sterven er in Nederland 110 mensen aan hart- en vaatziekten 
en 140 aan een vorm van kanker. Dat is, net zoals mensen die aan corona overlijden, ook 
vreselijk. 

Zoals ik eerder zei kunnen we ons immuunsysteem sterk(er) maken en onderhouden. Hoe sterk 
ons immuunsysteem is dat hebben we (doorgaans) in eigen hand. Vergelijk het maar met een 
autorit. We doen onze gordels om, om de gevolgen bij mogelijk ongeluk te beperken. Het dragen 
van de gordel doet niets af aan het verkeersongeluk, dit kan altijd gebeuren. Onze gordel en auto 
met airbags maken autorijden dus niet minder gevaarlijk. Dit geldt ook voor het onderhouden van 
ons immuunsysteem. Het is een kundig systeem en wanneer we het goed onderhouden betekent 
dit minder kans op (ernstige) ziekten. Helaas betekent dit niet dat we nooit doodgaan. Ziek worden 
of doodgaan is onderdeel van het leven. Dit zullen we ook moeten accepteren, net zo goed als dat 
we dagelijks in de auto stappen.

Ik geloof dat je het hart van God niet kent wanneer je zegt dat het vaccin van God komt. Deze prik 
kan niet van God zijn want hij is niet ten behoeve van de mens. Dit is gif komt rechtstreeks van 
satan. Er liggen andere plannen klaar voor deze wereld. Het rijk van de antichrist. Corona en het 
zogenaamde vaccin zijn er om ons te trainen voor dit rijk. We raken eraan gewend om slaaf te zijn 
en dingen met en aan ons lichaam te doen die eerst niet normaal waren. God heeft ons perfect 
gemaakt, tot in de kleinste details van lichaam, ons DNA. Hij wil absoluut niet dat we daaraan 
knoeien. Dit liet Hij de mens eerder weten in Genesis 6. Dit vaccin knutselt met ons DNA en 
transformeert ons naar iets wat past binnen het rijk van de antichrist. 

Maar pas op: je kunt maar beter zorgen dat je voor die tijd ontsnapt en gelukkig is die ontspanning 
er ook. Gebruik hem! Je hebt hier een ander vaccin voor nodig en dat is het bloed van Jezus. Met 
dit vaccin krijg je namelijk echte vrijheid. Je krijgt daardoor een eeuwig leven, een leven met God.

Voordat ik deze blog eindig met een prachtige Bijbeltekst wil ik je nog een lees tip meegeven. Ben 
je benieuwd geworden naar hoe Mr. Global precies te werk gaat en wil je hier meer kennis over 
krijgen dan raad ik je aan om het boek 13 satanische bloedlijnen van Robin de Ruiter te lezen. Dit 
is een heftig, confronterend, maar vooral interessant boek. Lees dit boek met de bijbel ernaast, 
want ten alle tijden is het woord van God onze leidraad in het leven. Alles wat ik lees scan ik en 
probeer ik te lezen met Gods hulp en ogen. Dit geeft kennis en inzicht, maar vooral kennis van de 
echte Waarheid. 

1 Johannes 1:7
7 Maar indien wij in het licht wandelen, gelijk Hij in het licht is, zo hebben wij gemeenschap met 
elkander, en het bloed van Jezus Christus, Zijn Zoon, reinigt ons van alle zonde.
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